





您值得拥有尽善尽美的婚礼!最浪漫的布置、最豪华的盛宴、最贴心的服务、每一个细节均照顾得无微不至……只有「澳門銀河™」综合渡假城能为您一一呈献。世界级渡假设施、窝心诚挚的亚洲式礼待,「亚洲新皇殿」为您展开人生最美丽的一页。

Your wedding deserves the very best. Romantic surroundings... the finest cuisine... precise attention to detail... and the warm, heartfelt service that is the hallmark of Asian hospitality. Galaxy Macau[™] and its three hotels offers the best of all worlds... from fabulous outdoor resort grounds to indoor grandiose settings. Let the memories begin at Galaxy Macau, where World Class meets Asian Heart.







澳门悦榕庄闻名于世的「心静轩」哲学, 为您和您的贵宾留下充满柔情蜜意的难忘 回忆。

Banyan Tree Macau offers a Sanctuary for the Senses for you and your guests, providing tender memories to last a lifetime.



BANYAN TREE





揉合日式传统色彩的酒店房间及和风美食,是澳门大仓酒店的标志。与爱侣在此许下矢志不渝爱的盟誓,和众宾客一同感受日本的好客之道与热情款待,这份甜蜜浪漫令人毕生难忘。 Legendary accommodation, cuisine and service are the hallmarks of Hotel Okura Macau,

Legendary accommodation, cuisine and service are the hallmarks of Hotel Okura Macau, where you and your guests will experience moments of kindness that last long after the vows have been exchanged.







无论是气派不凡的盛会,或是精致温馨的派对,服务屡获殊荣的 「銀河酒店™」,为您成就浪漫梦想婚礼。

From intimate gatherings to gala celebrations, a wedding at the award-winning Galaxy HotelTM will make all your dreams come true.









在澳门悦榕庄泳池中筑起的浮动婚礼圣坛上,说声:「我愿意」,在多达200位宾客见证下, 许下最神圣的承诺,为您的婚礼写下更难忘震撼的一页。

For a truly dramatic experience, say "I do" atop Banyan Tree Macau's floating stage at the stunning Cabana Pool. Up to 200 of your family and close friends can share the moment with you.





华丽的澳门悦榕庄套房,是世外桃园,亦是您俩重温醉人片段的私人甜蜜国度。

Luxuriate in an opulent Banyan Tree Macau suite and savor the sweet memories of your special day.

与爱侣于澳门大仓酒店再坠爱河,让现代化设计及最贴心的招待,尽情地宠爱您的身心,令新婚的甜蜜喜悦永久保存在您心里。

Fall in love all over again at Hotel Okura Macau, where the very best of Japanese style and service will make your wedding night a night to remember. Indulge in an exclusive combination of efficient design, luxurious comfort and tranquility, served with the highest level of hospitality for true pleasure and peace of mind.





高贵浪漫的布置,贯彻「傲视世界情系亚洲」的服务,渗透著甜蜜幸福的气息。 「銀河酒店™」的蜜月套房让新人全然沉醉于 皇室般的尊贵礼待。

Galaxy HotelTM's suite is a royal retreat for newlyweds. Discover a whole new realm of romance, delivered with World Class, Asian Heart service.



地址:「澳門銀河™」综合渡假城 澳门路氹城 galaxymacau.com

「銀河酒店™」

一般酒店查询: (853) 2888 0888 宴会订座查询: (853) 8883 2183

澳门大仓酒店

一般酒店查询: (853) 8883 8883 活动营销部电话: (853) 8883 3636

澳门悦榕庄

一般酒店查询: (853) 8883 6888 宴会销售部电话: (853) 8883 6044

Address: Galaxy Macau[™], COTAI, Macau galaxymacau.com

GALAXY HOTELTM

General Inquiries: (853) 2888 0888 Catering Inquiries: (853) 8883 2183

HOTEL OKURA MACAU

General Inquiries: (853) 8883 8883 Event Sales: (853) 8883 3636

BANYAN TREE MACAU

General Inquires: (853) 8883 6888 Catering Sales: (853) 8883 6044